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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC 

MÍSTNÍ KOMISE DOUBÍ 

ZÁPIS 

z 1. jednání Místní komise Doubí konaného dne 24.3.2025 v prostorách Doli Café. 

Přítomni: Michal Koutecký, Martina Valentová, Jan Masopust, Jiří Tokar 

Omluveni: Veronika Koutecká 

Neomluveni: nikdo 

Hosté: Jiřina Pirklová, Věra Forsterová, Robert Fröhlich, Ondřej Kolenský 

Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu, 

2. Informace ze zasedání předsedů místních komisí ze dne 4.12.2024, 

3. Plán zasedání Místní komise Doubí pro rok 2025, 

4. Nastavení komunikace mezi členy Místní komise Doubí, 

5. Rozpočet Místní komise Doubí, 

6. Chodník ulice Puškinova, 

7. Otevřený dopis ZŠ Kaplického, 

8. Projekty do participativního rozpočtu, 

9. Sponzorský dar Sigmaplast a.s., 

10. Změna místního značení na Pilínkov, Šimonovice, Minkovice 

11. Různé, 

12. Závěr. 

1. Zahájení a schválení programu. 

Před zahájením jednání byly všechny přítomné osoby ústně seznámeny s tím, že „osobní údaje, které 

na jednání zazní (případně mohou zaznět), představují zákonem chráněné osobní údaje a nemají být 

volně šířeny“. 

Michal Koutecký omluvil Veroniku Kouteckou, která se jednání nemohla zúčastnit. Předseda 

konstatoval, že počet přítomných členů je nadpoloviční většina a jednání komise je usnášeníschopné. 

Program komise byl doplněný o další body a předseda dal následně hlasovat o programu jednání. 

Návrh usnesení č. MKD/2025/01/01 Místní komise Doubí: 

Místní komise Doubí po projednání schvaluje program jednání. 

Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

2. Informace ze zasedání předsedů místních komisí ze dne 4.12.2024 

Předseda komise informoval členy komise o schůzce předsedů komisí ze dne 4.12.2025. Distribuce 

materiálů poskytnutých Magistrátem města Liberec proběhne po jednání na nově zřízený společný 

google disk, viz bod 4. jednání. Rada města zřídila Místní komisi Doubí a usnesením Rady města č. 
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1354/2024 ze dne 19.11.2024 schválila její statut. 

Magistrát na svých webových stránkách zřídil nový odkaz https://www.liberec.cz/mistnikomise/ na 

kterém budou zveřejňovány informace o činnosti všech Místních komisí města (pozvánky, zápisy 

z jednání atd.). Dále pro potřeby komise založil novou emailovou adresu doubi@magistrat.liberec.cz.  

Všichni členové byli vyzváni k prostudování materiálu uložených na google disku a k návrhů 

připomínek. 

3. Plán zasedání Místní komise Doubí pro rok 2025 

Po diskuzi členů se komise shodla, že zasedání komise se bude konat minimálně 1x za ¼ roku. 

Prostory jsou zatím stanoveny na Doli Café v ul. Ampérova. Přesné termíny budou stanovené na 

příštím jednání. 

4. Nastavení komunikace mezi členy Místní komise Doubí 

Všichni členové se shodli na způsobech komunikace a předávání informací prostřednictví emailů, 

mobilních telefonů a nově zřízeného google disku, jehož zřízením byl pověřen předseda komise. 

Tento google disk bude zřízený bezodkladně tak, aby měli všichni členové komise přístup 

k materiálům a komunikaci s veřejností a odbory Magistrátu města Liberec 

5. Rozpočet Místní komise Doubí 

Předseda komise členy informoval o výši přiděleného rozpočtu Magistrátem města. Následně se 

diskutovalo o možnostech jak tyto finanční prostředky využít pro rozvoj území a místní komunity. 

Bylo diskutované využití např. na úpravy veřejných prostranství, využití na sousedská setkání, 

možnost zapojení se do akcí sousedních Místních komisí či možnost převodu prostředků do dalších 

kalendářního roku. 

6. Chodník ulice Puškinova 

Michal Koutecký a Jan Masopust informovali o jednání konaném v lednu 2025 na Magistrátu města 

Liberec s panem náměstkem Jiřím Janďourkem ohledně projektové dokumentace na vybudování 

chodníku v ulici Puškinova od křižovatky s ulicí Dubice po křižovatku s ulicí Heyrovského, které 

Rada města v roce 2024 podpořila jako reakci na podanou petici z května 2024. Panu náměstkovi 

byla nabídnuta pomoc při vyjednávání s vlastníky dotčených nemovitostí, k této aktivitě je potřeba 

jako podklad projektová dokumentace chodníku. Projektová dokumentace byla na jednání přislíbena 

do konce ledna 2025, zatím však poskytnutá nebyla, protože se čeká na vyjádření dotčených 

poskytovatelů sítí. Předseda komise Michal Koutecký bude poskytnutí urgovat u ředitele odboru 

Dopravních staveb. Zde komunikuji s Ing. Tomáš Kubica specialista odboru KP a zastupující vedoucí 

odboru DS. 

Návrh usnesení č. MKD/2025/01/02 Místní komise Doubí: 

Místní komise Doubí žádá o sdělení postupu a stavu prací včetně termínů a projektové dokumentace 

na chodník v ulici Puškinova v úseku s křižovatkami s ulicemi Dubice a Heyrovského. 

Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

7. Otevřený dopis ZŠ Kaplického  

Na jednání byl přednesen požadavek na podporu zvýšení bezpečnosti u ZŠ Kaplického, který byl 

vyjádřený v otevřeném dopisem ZŠ Kaplického.  

Návrh usnesení č. MKD/2025/01/03 Místní komise Doubí 

Místní komise Doubí žádá Magistrát o zajištění přítomnosti policisty, který bude zajištovat dohled 

nad bezpečností žáků při příchodu do školy v ranních hodinách. 

https://www.liberec.cz/mistnikomise/
mailto:doubi@magistrat.liberec.cz
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Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

8. Projekt do participativního rozpočtu a přechod u ZŠ Ještědská 

Členové Místní komise Doubí diskutovali o možnostech využití Participativního rozpočtu pro rozvoj 

území. Z této diskuze vyplynul návrh Martiny Valentové na zřízení přechodu pro chodce u ZŠ 

Ještědská v ulici Ještědská, který by zajistil bezpečné přecházení dětí k bočnímu vchodu do školy, 

který je v ranních hodinách z této ulice jediný otevřený pro vstup žáků. Důvodem je neexistence 

přechodů mezi zastávkami Dolní Hanychov a Hanychov kostel. 

 

Návrh usnesení č. MKD/2025/01/04 Místní komise Doubí 

Místní komise Doubí doporučuje zřízení přechodu u bočního vchodu do budovy ZŠ Ještědská z ulice 

Ještědská a žádá o zahájení činnosti příslušné odbory Magistrátu o možnostech realizace. 

Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

9. Sponzorský dar Sigmaplast a.s. 

Předseda komise podal průběžné informace o plánovaném využití daru společnost Sigmaplast a.s. na 

zhotovení dětského hřiště v k.ú. Doubí u Makra.  

 

10. Změna místního značení na Pilínkov, Šimonovice, Minkovice 

Členové Místní komise Doubí diskutovali o možnostech zklidnění dopravy v ulici Puškinova a 

jednou z možností je také úprava místního značení. Jedná se o přesun dopravních značek navigující 

na Pilínkov, Šimonovice a Minkovice z křižovatky Dubice s ulicí Puškinova na kruhový objezd 

v ulici České mládeže a Průmyslové a vést dopravu ulicí Průmyslová, která je mnohem širší a 

opatřena chodníky. 
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Návrh usnesení č. MKD/2025/01/05 Místní komise Doubí 

Místní komise Doubí doporučuje a požaduje posouzení příslušnými odbory Magistrátu města Liberec 

realizaci přesunu místního značení na Pilínkov, Minkovice, Šimonovice na kruhový objezd v ulici 

České mládeže s Průmyslovou. 

Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

11. Různé. 

Sousedka paní Věra Forsterová sdělila členům komise svůj požadavek na zřízení zrcadla při výjezdu 

z ulice Flédlova do ulice Puškinova. Tento požadavek byl dne 24.1.2024 zamítnutý Odborem 

dopravně správních agend Magistrátu města Liberec. Vzhledem ke znalosti místních poměrů a situaci 

v místě (strmý nástup silnice do křižovatky a vzrostlý habrový plot sousedící z levé strany ke 

křižovatce), členové komise podporují zřízení zrcadla na této křižovatce. 
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Návrh usnesení č. MKD/2025/01/06 Místní komise Doubí 

Místní komise Doubí žádá o znovu posouzení žádosti paní Fosterové s ohledem na strmost ulice 

Flédlova a vzrostlý živý plot. 

Hlasování: 

Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Výsledek: přijato 

 

Sousedé z ulice Technikova paní Jiřina Pirklová a pan Robert Fröhlich se na místní komisi obrátili 

s dotazem, zda i ulice Technikova bude zařazena do ulic, kde bude vybudována kanalizace. Dle informací, 

které obsahoval liberecký Zpravodaj 03/2025 tato ulice v akci kanalizace v Horní Hanychově (resp. 

Doubí) zmíněná není. Potřebu zřízení kanalizace v ulici Technikova komise diskutovala a podporuje ji. 

Rozhodnutí v tomto bodě nebylo vytvořeno, ale komise se touto záležitostí bude zabývat na dalším 

jednání. 

 

12. Závěr. 

Zápis z 1. jednání MK Doubí vyhotoví místopředsedkyně Martina Valentová. Další jednání komise 

se uskuteční v červnu 2025, předseda komise bude členy o datu konání informovat v dostatečném 

předstihu. Jednání bylo ukončeno v 18:30. 

Zapisovatel: Martina Valentová, místopředsedkyně Místní komise Doubí 

Ověřovatel: Michal Koutecký, předseda Místní komise Doubí 

Schválil: Michal Koutecký, předseda Místní komise Doubí 

Liberec 4.4.2025 


